
M Ě S T O  M I L E V S K O   
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Č. j.: MM 25435/2022                                                                                                       

S. z.: SZ MM 00121/2022 ORR/Hr 

Vyřizuje: Bc. Martin  Hroch – tajemník sportovní komise  

e-mail: hroch@milevsko-mesto.cz 

tel. 382 504 227 

 

Milevsko 06.04.2022 

 

 

Zápis číslo 2/2022 

ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska ze dne 06.04.2022 
 

 

 

Přítomni:       Jaroslav Kolář – předseda sportovní komise  

Jaroslav Peták – místopředseda sportovní komise  

MVDr. Lukáš Dolejš – člen sportovní komise 

  Ing. Pavel Fleischmann – člen sportovní komise 

                        Hana Kutišová – člen sportovní komise 

Ing. František Koutník – člen sportovní komise  

 

 

Omluveni:     Karel Reiniš – člen sportovní komise 

Ing. Veronika Hřebejková – člen sportovní komise       

Ing. Marek Šika – člen sportovní komise 

 

 

 

Dále přítomni: Ing. Lenka Džermanská – referent odboru regionálního rozvoje MěÚ 

                             Milevsko 

Ing. Vendula Pekárková Matoušková – vedoucí odboru finančního MěÚ       

Milevsko  

       Ing. Eva Kalinová - referent odboru finančního MěÚ Milevsko  

 

Jednání: 

 

 

1) V úvodu zasedání předseda Sportovní komise Rady města Milevska Jaroslav Kolář 

přivítal všechny přítomné. 

2) Sportovní komise Rady města Milevska (dále jen „SK RMM“) schválila program 

dnešního jednání. 

3) Mezi členy SK RMM a zástupci odboru finančního MěÚ Milevsko proběhla diskuze    

o návrhu na zvýšení finanční kompenzace sportovním klubům v tomto roce 

v návaznosti na zvýšení cen energií. Důvodem je skutečnost, že v minulém roce zřejmě 

 

mailto:hroch@milevsko-mesto.cz


některými oddíly nedošlo k prosportování finančních příspěvků pro rok 2021. Zástupci 

odboru finančního MěÚ Milevsko sdělili, že sportovní kluby mohou požádat o navýšení 

finanční kompenzace na tento rok a tyto návrhy budou posouzeny a bude o nich 

rozhodnuto. 

4) SK RMM dále řešila, zda by nebyla výhodná změna SPOS Milevsko, s. r. o., na 

příspěvkovou organizaci, proto SK RMM dává podnět odboru finančnímu MěÚ 

Milevsko na zhodnocení výhod a nevýhod pro město Milevsko a kluby na změnu SPOS 

Milevsko,  s. r. o., na příspěvkovou organizaci. 

5) Dalším bodem jednání SK RMM byl vznesen požadavek na revizi pravidel dotačního 

programu Sport. Ing. Lenka Džermanská sdělila, že vyzve jednotlivé sportovní kluby 

k vyjádření se k pravidlům do 30.04.2022. Poté tato vyjádření a návrhy předá SK RMM 

a finančnímu odboru MěÚ Milevsko. Vyjádřeními a návrhy k pravidlům dotačního 

programu Sport od sportovních klubů se bude SK RMM společně s odborem finančním 

MěÚ Milevsko zabývat na příštím zasedání SK RMM. 

 

 

Zapsal: Bc. Martin Hroch, tajemník SK RMM 

 

 

 

 

      

      

Jaroslav Kolář v. r. 

předseda SK RMM 

 

 

 


